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PROTOKÓŁ NR 0012.5.4.2021 

z posiedzenia Komisji  
Rodziny i Polityki Społecznej  

w dniu 22 kwietnia 2021r. 
 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.30- 13.30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Świadczenia rodzinne i niepełnosprawność. 

 
4. Zarządzanie wspólnotami mieszkaniowymi.  

 
5. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania oraz rozstrzygnięcie 
nadzorcze wobec uchwały nr II.25.2021 z dnia 25 lutego 2021r. 
oraz Rozstrzygnięcie nadzorcze wobec tejże uchwały.  
 
 

6. Protokół z posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej  
z dnia 18 marca 2021r. 
 

7. Wolne głosy i wnioski. 
 

8. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera otworzyła posiedzenie  
i powitał przybyłych członków Komisji oraz gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.   
 
 
Ad.3. 
Świadczenia rodzinne i niepełnosprawność. 
 
Wydział Spraw Rodzinnych i alimentacyjnych Urzędu Miasta opracował                            
i przekazał materiał pisemny na temat świadczeń rodzinnych i 
niepełnosprawności na terenie miasta. Radni członkowie Komisji otrzymali 
materiał i zapoznali się z nim. Odbyła się krótka dyskusja w tym temacie.  
 
Materiał pisemny stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Ad.4. 
Zarządzanie wspólnotami mieszkaniowymi.  
 
Temat omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości  
 
Omówiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Radni odbyli dyskusję w temacie.  
 

Ad.5. 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok 
 
Projekt uchwały uzasadnił Dariusz Holesz Skarbnik Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania oraz rozstrzygnięcie 
nadzorcze wobec uchwały nr II.25.2021 z dnia 25 lutego 2021r. 

              oraz Rozstrzygnięcie nadzorcze wobec tejże uchwały.  
 
Ustalono, iż Biuro Rady Miasta przekaże Dyrektorowi Ośrodka Pomocy Społecznej 
prośbę o odniesienie się drogą mailową do tematu Zawiadomienia o wszczęciu 
postępowania nadzorczego wobec uchwały II.2.2021 RM z dnia 25.02.2021r. 
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Ad.6. 
Protokół z posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej  
z dnia 18 marca 2021r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
 

Ad.7. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Urszula Sobik 
Pragnę poinformować, iż wszystkie orzeczenia o niepełnosprawności, zostały 
przedłużone o czym mieszkańcy nie byli powiadomieni, jest to ważne do 
odwołania pandemii i 60 dni po jej zakończeniu. 
 
Janusz Toborowicz 
Na poprzedniej Komisji przedmiotem naszej dyskusji pod przewodnictwem 
Przewodniczącego był wniosek pani Przewodniczącej dotyczący zdrowia 
psychicznego młodzieży w naszym mieście. Wniosek był bardzo słuszny jednak 
obarczał bardzo kwestię od strony Prezydium. Nawiązując do tego, proszę aby 
pan Przewodniczący coś powiedział o inicjatywie Dobrostan Psychiczny, w której 
uczestniczył 
 
Piotr Szereda 
Wniosków było sporo, pracowaliśmy w czterech zespołach, ogólnych wniosek                 
w dobie pandemii był taki, że istnieje potrzeba wsparcia osób w każdym wieku. 
Młodzież też ma problemy w kwestii nauki zdalnej i ograniczeń, w szkołach jest 
potrzeba wsparcia przez psychologów.  
 
Janusz Toborowicz 
Proponuję przyjęcie wniosku o zaproszeniu przedstawicieli Młodzieżowej Rady 
Miasta na posiedzenie Komisji w miesiącu czerwcu, po podsumowaniu inicjatywy 
Dobrostan Psychiczny.  
 
Bernadeta Magiera 
Uważam, że Punkt Interwencji Kryzysowej powinien mieś taki telefon dyżurny, 
gdzie starsi ludzie mogliby uzyskać informację na temat szczepień.  
 
Piotr Szereda 
Nasze miasto bardzo dużo robi jeśli chodzi o seniorów, jednak pandemia niestety 
zaszkodziła wielu inicjatywom. Uważam, że powinniśmy być gotowi na to, 
przygotować się, aby po covidzie wyciągnąć tych ludzi z domów, zaangażować.  
 
Bernadeta Magiera 
Co z moim wnioskiem, który przedstawiony był na poprzedniej Komisji? 
 
Piotr Szereda 
Myśmy wtedy określili, że jak najbardziej ale gdy będzie po covidzie, po 
obostrzeniach.  
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Komisja podjęła jednogłośny wniosek na temat zaproszenia na 
czerwcowe posiedzenie Prezydium Młodzieżowej Rady Miasta w celu 
podsumowania akcji DOBROSTAN PSYCHICZNY.  
 
 

Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Bernadeta Magiera –Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim                           
za przybycie oraz czynny udział w obradach Komisji i zakończyła posiedzenie. 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                

 Przewodnicząca Komisji 
Rodziny i Polityki Społecznej    

 
Bernadeta Magiera 

 

 


